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konané dňa 09. 12. 2024  

 

 

Tomko: 

Zemplínska reštaurácia na zimnom štadióne, či by si nám pán primátor mohol vysvetliť, že 

v akom stave to je momentálne. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka Zemplínskej reštaurácie, tak tam sa proces súdneho sporu vyvíja tak, že my 

momentálne, myslím tým mesto Trebišov a technické služby, disponujeme týmito priestormi. 

Keďže je to priestor zimného štadióna, ktorý bol dlhodobo neriešený a už je aj schátraný, tak 

po dohode s technickými službami, keďže pani riaditeľka bola prítomná na tom spoločnom 

stretnutí, priamo sme sa stretli, aj majetkár za mestský úrad, aj riaditeľka  a vedenie 

technických služieb sme sa dohodli, že svojpomocne, vlastnými finančnými prostriedkami sa 

pokúsime tento objekt sprevádzkovať do podoby, ktorá bude umožňovať najprv provizórny 

režim poskytovania služieb. Ak sa situácia vyvinie tak, že budeme mať možnosť čerpať 

externé zdroje, v tomto  prípade zdroje z výziev, ktoré budú dúfam, ponúkané pre  

samosprávy na čerpanie a bude to predmetom rekonštrukcie zimného štadióna, tak si vieme 

predstaviť, aby sme aj túto časť zimného štadióna zakomponovali do rekonštrukcie tak, aby 

plnila svoj pôvodný účel. To znamená, poskytovala služby reštauračného charakteru pre 

návštevníkov. Podstatná informácia pre teba, budeme sa snažiť aj vzhľadom na možností, 

finančné možností mesta, čo najskôr spustiť takúto činnosť. Boli sa tam pozrieť aj chlapi – 

elektrikári, je potrebné urobiť čiastočnú rekonštrukciu rozvodov, takisto je potrebné ten 

priestor dať do stavu, s ktorým bude súhlasiť aj príslušný odbor regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva. To konzultujeme, pokiaľ sa ta stane, potom následne si viem predstaviť, aby 

tvoril aspoň nateraz dôstojný priestor pre tých, ktorí chodia na športové podujatia, prípadne 

pre rodičov, ktorí tam doprevádzajú deti. 

 

 


